
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 2015. 

november 19. napján 800 órától a Rakamazi Közös Önkormányzati 
Hivatal tanácstermében megtartott üléséről. 

 
Jelen vannak:  Fotta Csaba elnök, 
   Krausz Csaba, 

Szin Zoltán bizottsági tagok,  
    
   Bodnár László polgármester, 
 Kiss Tímea pénzügyi irodavezető, 
 Kőpájer Istvánné jegyzőkönyvvezető. 
 
 
Fotta Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke köszönti a bizottság tagjait és a 
jelenlévőket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a három bizottsági 
tagból mindhárom tag jelen van. Ezt követően az ülést megnyitja. 
 
 
Fotta Csaba elnök javaslatot tesz arra, hogy a meghívóban szereplő napirendi 
ponton kívül 12.) napirendi pontként a „”Rakamaz – külterületi kerékpárút 
(KÖZOP-3.5.0-09-11) – „Térségi elérhetőségek javítása” Kerékpárút – hálózat 
fejlesztés” tárgyú építési beruházás keretében projektmenedzsmenti feladatok 
teljes körű ellátása” napirendi pontot is tárgyalja meg a bizottság. A 
módosításnak megfelelően a meghívóban szereplő 12.) napirendi pont 13.) 
napirendi pontra változik. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi napirendi pontok 
tárgyalását fogadta el: 
 
1.) Az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről és a gazdálkodás rendjéről szóló 

3/2015. (II.16.) önkormányzati rendelet módosítása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
2.) A szociális célú tűzifa vásárlásához kapcsolódó támogatásról rendelet 

alkotása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 
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3.) A Rakamaz Város Önkormányzata és a Rakamazi Polgárőr Egyesület közötti 
együttműködési megállapodás megkötése. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
4.) A helyi építési szabályzat és szabályozási terv módosítása – véleményezési 

szakaszának lezárása –. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
5.) Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás (1 fő) támogatására vonatkozó 

pályázat benyújtásának tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
6.) Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás (35 fő) támogatására vonatkozó 

pályázat benyújtásának tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
7.) Önkormányzati tulajdonú ingatlanrész bérletének megszüntetése. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
8.) A Rakamaz és Térsége Önkormányzati Társulás létrehozásáról szóló 

Társulási Megállapodás módosításának jóváhagyása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
9.) Rakamazi Nagy-Morotva Vízi tanösvény kialakítása és környékének fejlesz-

tése, elnevezésű (projektazonosító: ÉAOP-2.1.1/B-2f-2009-0008) 
befejezetlen beruházás folytatásáról szóló döntés felülvizsgálata. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
10.) Önkormányzat jogi képviseletének ellátására megbízási szerződés kötése. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
11.) Rakamaz, Szent István út 148. szám alatti ingatlanrész bérbeadása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
12.) „Rakamaz – külterületi kerékpárút (KÖZOP-3.5.0-09-11) – „Térségi 

elérhetőségek javítása” Kerékpárút – hálózat fejlesztés” tárgyú építési 
beruházás keretében projektmenedzsmenti feladatok teljes körű ellátása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
13.) Rakamazi Spartacus Sportegyesület részére támogatás nyújtása. 

Előadó: Fotta Csaba elnök 
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1. napirendi pont: Az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről és a gazdál-
kodás rendjéről szóló 3/2015. (II.16.) önkormányzati 
rendelet módosítása. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Rakamazi Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésében bérmegtakarítás 
jelentkezett, mely megtakarítást csak a Hivatal kiadásaira lehet felhasználni. 
Amennyiben ez az összeg nem kerül felhasználásra, azt vissza kell fizetnünk a 
központi költségvetésbe. A rendelet-tervezet azt javasolja, hogy a megtakarítás 
terhére a Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők részére 1.000.- Ft/hó 
bankszámla-hozzájárulás kerüljön kifizetésre. A hozzájárulás mind a rakamazi, 
mind a szabolcsi kirendeltségen dolgozó köztisztviselők részére kifizetésre 
kerül, függetlenül attól, hogy az a rakamazi hivatalnál keletkezett megtakarítás. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a rendelet-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

153/2015. (XI.19.) számú 
h a t á r o z a t a  

 
az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről és a gazdálkodás rendjéről szóló 

3/2015. (II.16.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
Az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről és a gazdálkodás rendjéről szóló 
3/2015. (II.16.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést 
megtárgyalta, a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 
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2. napirendi pont:  A szociális célú tűzifa vásárlásához kapcsolódó támogatás-
ról rendelet alkotása. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Képviselő-testület az elmúlt ülésen döntött arról, hogy pályázatot nyújt be a 
szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő támogatásra. A 
pályázat benyújtása megtörtént, a benyújtott pályázat keretében településünk 
181 m3 keménylombos tűzifát kapott. Az önkormányzat feladata, hogy 
legkésőbb a tüzelőanyag megvásárlását követő 10. napon rendeletben 
szabályozza a szociális rászorultság és a 2015. évi igénylés részletes feltételeit. 
A tűzifának több mint a fele már leszállításra került, amely az Arany János úton 
lévő termelőszövetkezet telephelyén került elhelyezésre.   
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a rendelet-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
154/2015. (XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

a szociális célú tűzifa vásárlásához kapcsolódó támogatásról 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A szociális célú tűzifa vásárlásához kapcsolódó támogatásról szóló előterjesztést 
megtárgyalta, a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 
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3. napirendi pont:  A Rakamaz Város Önkormányzata és a Rakamazi Polgárőr 
Egyesület közötti együttműködési megállapodás 
megkötése. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
2015. július 10. napján bejegyzésre került a településünkön megalakult 
Rakamazi Polgárőr Egyesület. Az Egyesület együttműködési megállapodást 
kötött a Rakamazi Rendőrőrssel, valamint a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei 
Polgárőr Szövetséggel. Az Egyesület elnöke azzal a kérelemmel fordult a 
Képviselő-testület felé, hogy a működésükhöz elengedhetetlenül szükséges 
együttműködési megállapodást kösse meg az önkormányzat az Egyesülettel. A 
Polgárőr Egyesület a bejegyzésüket követően azonnal pályázatot nyújtott be, 
melynek keretében 160 ezer forintot nyertek. Ebből az összegből a kiadásaikat 
finanszírozzák, de amennyiben szükséges, ugyan úgy lehetőségük lesz 
támogatás iránti kérelemmel fordulni a bizottsághoz, mint a többi civil 
szervezet. A Polgárőr Egyesület aktívan működik, éjszakai járőrözéssel segítik a 
rendőrség munkáját, részt vesznek a sportrendezvények biztosításában, illetőleg 
egy baleset helyszínén is helyt álltak már. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
155/2015. (XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a  
 
Rakamaz Város Önkormányzata és a Rakamazi Polgárőr Egyesület közötti 

együttműködési megállapodás megkötése 
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A Pénzügyi Bizottság 
 
A Rakamaz Város Önkormányzata és a Rakamazi Polgárőr Egyesület közötti 
együttműködési megállapodás megkötéséről szóló előterjesztést megtárgyalta, a 
határozat-tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
 
4. napirendi pont: A helyi építési szabályzat és szabályozási terv módosítása – 

véleményezési szakaszának lezárása –. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
156/2015. (XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

a helyi építési szabályzat és szabályozási terv módosítása – véleményezési 
szakaszának lezárásáról – 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A helyi építési szabályzat és szabályozási terv módosítása – véleményezési 
szakaszának lezárásról – szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
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5. napirendi pont: Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás (1 fő) támogatására 
vonatkozó pályázat benyújtásának tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
157/2015. (XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás támogatására vonatkozó pályázat 
benyújtásának tudomásul vétele 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás (1 fő) támogatására vonatkozó 
pályázat benyújtásának tudomásul vételéről szóló előterjesztést megtárgyalta, a 
határozat-tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
 
6. napirendi pont: Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás (35 fő) támogatására 

vonatkozó pályázat benyújtásának tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
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Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
158/2015. (XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás támogatására vonatkozó pályázat 
benyújtásának tudomásul vétele 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás (35 fő) támogatására vonatkozó 
pályázat benyújtásának tudomásul vételéről szóló előterjesztést megtárgyalta, a 
határozat-tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
 
7. napirendi pont: Önkormányzati tulajdonú ingatlanrész bérletének megszün-

tetése. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

159/2015. (XI.19.) számú 
h a t á r o z a t a  

 
bérleti szerződés megszüntetése 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A HM Arzenál Elektromechanikai Zrt. (4461 Nyírtelek, Dózsa György út 121.) 
az önkormányzat tulajdonát képező rakamazi 2432/5 (telekalakítás előtt: 2432/1) 
hrsz-ú ingatlan 26 m2 nagyságú területére, a terület bérletének közös 
megegyezéssel történő megszüntetésére vonatkozóan benyújtott kérelmet 
megtárgyalta, a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 
 
 
8. napirendi pont: A Rakamaz és Térsége Önkormányzati Társulás létrehozá-

sáról szóló Társulási Megállapodás módosításnak 
jóváhagyása. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
160/2015. (XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

a Rakamaz és Térsége Önkormányzati Társulás létrehozásáról szóló 
társulási megállapodás módosításának jóváhagyása 
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A Pénzügyi Bizottság 
 
A Rakamaz és Térsége Önkormányzati Társulás létrehozásáról szóló társulási 
megállapodás módosításának jóváhagyásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a 
határozat-tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
 
9. napirendi pont: Rakamazi Nagy-Morotva Vízi tanösvény kialakítása és 

környékének fejlesztése elnevezésű (projektazonosító: 
ÉAOP-2.1.1/B-2f-2009-0008) befejezetlen beruházás 
folytatásáról szóló döntés felülvizsgálata. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Képviselő-testület egy korábbi ülésén döntött arról, hogy a vízi tanösvény 
beruházást kizárólag újabb vissza nem térítendő támogatás igénybe vételével 
kívánja megvalósítani, tekintettel arra, hogy az önkormányzat 
működőképességét és likviditását a hitel felvétele teljes mértékben megbénítaná. 
A Képviselő-testület felkért, hogy folytassak soron kívüli egyeztetést a település 
országgyűlési képviselőjével a projekt haladéktalan megvalósítása érdekében. A 
határozatnak eleget téve felvettem a kapcsolatot az országgyűlési képviselővel, 
akivel több alkalommal folytattam egyeztetést. Ahogyan azt az előterjesztésben 
is leírtam, több minisztert, államtitkárt, helyettes államtitkárt kerestem meg 
levélben a szükséges forrás biztosítása érdekében. A projekttel kapcsolatos 
problémáinkat mindenki ismeri, azonban kézzel fogható segítség még mindig 
nem érkezett. Az igazságügyi szakértői vélemény indítványozta, hogy a 
nagyteknősbéka ház tornyát meg kell vizsgáltatni. A vizsgálat elkészült, 
melyben kimondják, hogy a torony biztonságos használatra nem alkalmas, 
azonban a biztonságossá tétel költségvonzatát még nem ismerjük. Én abban sem 
vagyok biztos, hogy ez az épület alkalmas-e egyáltalán a használatra. A 
határozat-tervezetben két alternatívát dolgoztunk ki. Az A. alternatíva 
elfogadásával arról dönt a Képviselő-testület, hogy a beruházást be kívánja 
fejezni, és felkér arra, hogy egy esetleges hitelfelvétel érdekében a számlavezető 
pénzintézettel egyeztetést folytassak le. Ennek az alternatívának az elfogadása 
azonban nem jelenti azt, hogy a beruházás befejezésére hitelt veszünk fel, 
hanem hogy egyeztetést folytatok egy esetleges hitelfelvétel érdekében. Az 
elfogadás esetén amennyiben valamilyen forráshoz jutna az önkormányzat, 
akkor már a kezünkbe lehetne a hitelintézet véleménye.  
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Véleményem szerint nem szabad várni arra, hogy csak a forrás megléte után 
folytassunk egyeztetést egy esetleges hitelfelvétel érdekében, ugyanis a 
hitelkérelem benyújtását követően hónapok kellenek ahhoz, amíg a hitelbírálat 
lebonyolításra kerül. A B. alternatíva elfogadásával a Képviselő-testület arról 
dönt, hogy a beruházást önerőből nem kívánja befejezni, azonban a beruházás 
sikeres megvalósítása érdekében a még hiányzó tervezési szolgáltatások 
megrendelését, illetve a szükséges engedélyezési eljárások lefolytatását saját 
erőből meg kívánja valósítani. Az előterjesztésben leírásra került, hogy miből áll 
az adósságrendezés, azonban ez sokkal nagyobb kihatással van az 
önkormányzatra. Az adósságrendezés esetén a Képviselő-testület hatásköre 
megmarad, azonban pénzügyi biztos hozzájárulása nélkül semmit nem lehet 
csinálnunk. Ez a kialakult helyzet nem a jelenlegi képviselő-testület hibája, ezt 
mi örököltük az előző vezetéstől. A be nem fejezett beruházásokon kívüli 
gazdálkodással semmi gondunk nincs. Voltak ugyan olyan kiadásaink, amire az 
önkormányzat nem számított, de megoldottuk a problémát. Ilyen nem várt 
kiadás volt például a ravatalozó megváltása, amely több mint kétmillió forintba 
került, a konyhai eszközök visszavásárlása, valamint a vízi tanösvény beruházás 
befejezéséhez szükséges tervek közül a nagyteknős belső burkolatának és a 
tűzivíz-tározó terveinek elkészítése a használatbavételi engedély megadásához 
szintén komoly összegekbe került az önkormányzatnak. 2010. évben a Városi 
Művelődési Központ pályázatot nyújtott be és nyert el. A pályázat 
utóellenőrzése kapcsán kiderült, hogy 3.900 eFt-ot, plusz annak a kamatait, 
összesen 4.400 eFt-ot vissza kell fizetni. A Művelődési Központ vezetőjét, mint 
kedvezményezettet szeptemberben tájékoztatták levélben a visszafizetési 
kötelezettségről, de felénk a vezető akkor nem élt jelzéssel. A visszafizetési 
kötelezettségről csak az elmúlt héten értesültünk. Felvettük a kapcsolatot a 
minisztériummal, és 12 havi részletfizetés kértünk a jelzett összeg 
visszafizetésére.  
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Szin Zoltán: 
Véleményem szerint mindenképpen meg kell keresni, hogy kik követték el a 
hibákat, amiért az önkormányzatnak ilyen plusz kiadásai merültek fel. A 
közvéleményben az van, hogy a nagyteknősbéka házat nem tudják beüzemelni. 
Én látom azokat a munkálatokat, amit befektettek a beruházás lezárása 
érdekében. Végig kell gondolni, hogy milyen úton induljunk tovább. Úgy vélem, 
hogy nem igazán várható kormányzati segítség a problémáink megoldásához. Itt 
megoldásként a lakosság terhelése jöhet számításba, amely sajnos új adónemek 
bevezetésével sújtaná a lakosságot. Én csak az előremenetelést látom 
elfogadhatónak. Tovább kell menni, amelybe a nyilvánosságot is be kell vonni. 
Javaslom a bizottságnak, hogy a határozat-tervezetet A. alternatíváját javasolja 
elfogadásra a Képviselő-testületnek. 
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Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet A. alternatívájának 
elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezet A. 
alternatíváját bocsátotta szavazásra. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal, 1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
161/2015. (XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

a Rakamazi Nagy-Morotva Vízi tanösvény kialakítása és környékének 
fejlesztése elnevezésű befejezetlen beruházás folytatásáról szóló döntés 

felülvizsgálata 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A Rakamazi Nagy-Morotva Vízi tanösvény kialakítása és környékének 
fejlesztése elnevezésű befejezetlen beruházás folytatásáról szóló döntés 
felülvizsgálatáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezet A. 
alternatívájának elfogadását javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
 
10. napirendi pont: Önkormányzat jogi képviseletének ellátására megbízási 

szerződés kötése. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
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A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
162/2015. (XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

önkormányzat jogi képviseletének ellátására megbízási  
szerződés kötése 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
Az önkormányzat jogi képviseletének ellátására megbízási szerződés kötéséről 
szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek. 
 
 
11. napirendi pont: Rakamaz, Szent István út 148. szám alatti ingatlanrész 

bérbeadása. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

163/2015. (XI.19.) számú 
h a t á r o z a t a  

 
a Rakamaz, Szent István út 148. szám alatti ingatlanrész bérbeadása 
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A Pénzügyi Bizottság 
 
Málik Attila István 4465 Rakamaz, Munkácsy út 1. (tartózkodási hely: 4465 
Rakamaz, Szent István út 148.) szám alatti lakos önkormányzati ingatlanrész 
bérbeadására vonatkozóan benyújtott kérelmét megtárgyalta, a határozat-
tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
 
12. napirendi pont: „Rakamaz – külterületi kerékpárút (KÖZOP-3.5.0-09-11) – 

„Térségi elérhetőségek javítása” Kerékpárút – hálózat 
fejlesztés” tárgyú építési beruházás keretében 
projektmenedzsmenti feladatok teljes körű ellátása. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

164/2015. (XI.19.) számú 
h a t á r o z a t a  

 
„Rakamaz – külterületi kerékpárút (KÖZOP-3.5.0-0911) – „Térségi 

elérhetőségek javítása” Kerékpárút – hálózat fejlesztés” tárgyú építési 
beruházás keretében projektmenedzsmenti feladatok teljes körű ellátása 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 

A „Rakamaz – külterületi kerékpárút (KÖZOP-3.5.0-09-11) – „Térségi 
elérhetőségek javítása” Kerékpárút – hálózat fejlesztés” tárgyú építési beruházás 
keretében projektmenedzsmenti feladatok teljes körű ellátásáról szóló 
előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek. 
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13. napirendi pont: Rakamazi Spartacus Sportegyesület részére támogatás 
nyújtása. 
Előadó: Fotta Csaba elnök  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak, hogy a Sportegyesület részére a 
mérkőzésekre történő utaztatás költségeire 295.910.- Ft összegű, a 2015. 
novemberi költségekre 504.990.- Ft összegű támogatást nyújtson. 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 
 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 

165/2015. (XI.19.) számú 
h a t á r o z a t a  

 

Rakamazi Spartacus Sportegyesület részére támogatás nyújtása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
1.) Úgy dönt, hogy a Rakamazi Spartacus Sportegyesület (4465 Rakamaz, 

Kossuth út 4.) részére az önkormányzat 2015. évi költségvetésében a civil 
szervezetek támogatására rendelkezésre álló keret terhére a 2015/2016-os 
bajnoki év őszi fordulójában a Sportegyesület csapatai mérkőzésekre történő 
utaztatási költségeire 295.910.- Ft, az Egyesület megyei II. osztályban való 
szerepléséhez a 2015. novemberi költségekre 504.990.- Ft összegű 
támogatást nyújt.  

 
2.) Megkeresi a Rakamazi Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Irodáját, 

hogy az 1.) pontban megjelölt összegeket a Rakamazi Spartacus 
Sportegyesület részére a támogatás nyújtásáról szóló megállapodás aláírását 
követően fizesse ki. 

 

3.) Felkéri az Egyesület elnökét, hogy a támogatás felhasználásáról legkésőbb 
2015. december 31. napjáig számoljon el Rakamaz Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága felé.   
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4.) Kéri a polgármestert a támogatás nyújtásáról szóló megállapodás aláírására, 

és a további szükségessé váló intézkedések megtételére. 
 
A határozatról értesül: 
1.) Rakamazi Spartacus Sportegyesület 4465 Rakamaz, Kossuth út 4. 
2.) Rakamazi Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Iroda 
 
 
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Fotta Csaba elnök 850 órakor az ülést 
bezárta. 
 
 
 

K.m.f.    
 
 

           Fotta Csaba     Krausz Csaba 
                        a bizottság elnöke                  a bizottság tagja                                     

 
 

Kőpájer Istvánné 
jegyzőkönyvvezető 


